
PROTOKÓŁ NR 18/2012 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 25 stycznia 2012 r.  
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – mgr St. Sulik. 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 11.30. 
 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Członkowie Komisji ds. Rodziny nie zgłosili uwag do zaproponowanego 
porządku obrad: 
 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie: 
 
1) przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2012 rok”; 
2) sprzedaży lokalu mieszkalnego. 
 
2. Sprawy różne (m.in. zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2012 r.). 
 
 

Do punktu 1: 
 
1) Członkowie Komisji ds. Rodziny jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego na 2012 rok” (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 
 
2) Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie sprzedaży lokalu 
mieszkalnego (w załączeniu do protokołu) przedstawiła Zastępca Naczelnika 
Wydziału Mienia Komunalnego – Teresa Osojca. Odpowiadając na pytanie 
radnego Z. Moskalewicza – jakie będzie przeznaczenie tych mieszkań –  
Z-ca Naczelnika – T. Osojca poinformowała, że mieszkania będą sprzedane  
w systemie developerskim. Wspólnota Mieszkaniowa bloku  
ul. H. Sienkiewicza 65/4 wyraziła zgodę na takie rozwiązanie. Przy realizacji 
nadbudowy jest możliwa wymiana m.in. sieci cieplnej itp., a po zasiedleniu 
budynku przez lokatorów zmniejszą się koszty utrzymania budynku.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały.  
 
 



Do punktu 2: 
 
1) Członkowie Komisji  jednogłośnie zatwierdzili plan pracy Komisji  
ds. Rodziny na 2012 r. (w załączeniu). 
 
2) Radny Z. Moskalewicz zwrócił się z pytaniem, czy w tym roku jest 
przewidziana likwidacja szkół.  
Odpowiedzi w tej kwestii udzielił Wiceprezydent Miasta - P. Górniak 
informując, że likwidacji nie będzie w tym roku, ponieważ gdyby gmina chciała 
podjąć jakieś działania w tym zakresie, to do końca lutego br. musiałaby 
przedstawić takie założenia. 
Radny Z. Moskalewicz stwierdził, że zadał takie pytanie w związku z tym,  
że otrzymuje tego typu sygnały z rożnych  środowisk, m.in. ze Związku 
Nauczycielstwa Polskiego. 
Wiceprezydent Miasta - P. Górniak stwierdził, że przykre jest, że społeczeństwo 
insynuuje takie rzeczy, bo tyle wysiłku samorząd wkłada w to, aby szkoły 
uchronić przed likwidacją. Są pewne pomysły, jak zmniejszyć koszty 
utrzymania, ważne też jest, aby nauczyciele – ci, którzy oczywiście mają 
możliwość – odchodzili na emeryturę. Być może – ale nie w tej kadencji – 
przyjdzie się samorządowi zmierzyć z problemem likwidacji placówek 
oświatowych. Wiceprezydent poinformował, że bardzo ciekawy raport na temat 
sieci szkół w naszym mieście napisał swego czasu Pan Sławomir Kopański – 
Były naczelnik Wydziału Edukacji Urzędu Miasta. 
Radny Z. Moskalewicz stwierdził, że jeśli cały czas będzie się utrzymywał niż 
demograficzny, to niestety, zajdzie taka konieczność, że gmina będzie 
likwidować szkoły, jest to bardzo przykre, ale prawdziwe. 
Wiceprezydent Miasta - P. Górniak poinformował, że prognozy są takie, że  
w 2016 r. w gimnazjach będzie o 19 oddziałów mniej. W szkołach średnich jest 
trochę lepsza sytuacja, bo sporo uczniów pochodzi z okolicznych gmin.  
Radny Z. Moskalewicz poinformował, że miał pomysł, aby tworzyć szkoły 
filialne, ale okazuje się, że jest to niezgodne z prawem. 
 
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie komisji trwało do godz. 11.45. 
 
 
Protokołowała:       Przewodniczył: 
        Przewodniczący Komisji 
M. Kamińska        mgr Stanisław Sulik 
 


